
 

 

1 

 

Porządek  posiedzenia  Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Spraw 

Socjalnych, Przestrzegania Prawa Porządku Publicznego:   Nr 4.2018 

w dniu 22 maja 2018 roku   –  godz. 12 00 

 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu  2018 roku. 

3. Działalność WOPR – sezon letni 2018. 

4. Informacja z działalności Straży Gminnej. 

5. Działalność Zakładu Usług Wodnych w kontekście nowych przepisów. 

6. Analiza działalności Centrum Kultury za 2017 oraz przygotowania do sezonu letniego 2018. 

7. CIT współpraca z LOT Ustka. 

8. Organizacja wypoczynku letniego dzieci i młodzieży szkolnej.  

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

   W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stefan Gruszczyński – Przewodniczący 

Komisji  udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej stronę pierwszą 

niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy, Pani Lidia Orłowska 

– Getler Sekretarz Gminy, Pani Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy Ustka. 

 

 

Przewodniczący Komisji o godzinie 1200 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu 

członków Komisji oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 4 radnych, co wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych  stanowi kworum 

do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Nieobecny radny Marian Szumski 

 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad i poddał pod głosowanie:  

 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

Protokół Nr  3.2018 z dnia   26 marca  2018 roku 

 

 
Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 3.2018 bez uwag. 

 

 

 

Ad. 2.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                                    

24 maja 2018 roku. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX.483.2018 Rady Gminy Ustka 

z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały 
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 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Pęplino 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zawarci umowy partnerstwa na rzecz wspólnej realizacji 

Projektu pn.  „Zdrowi – Aktywni – Konstruktywni”, na którego dofinansowanie 

założono Wniosek w ramach Działania 05.04 Zdrowie na rynku pracy Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014 – 2020, konkursu 

nr RPPM.05.04.02 – IZ.00-22-002/17. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie Gminy Ustka. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Ustka 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia stałego 

zakazu ich sprzedaży, podawania i spożywania. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały 

 projekt uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Ustka. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem  

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX.496.2018 Rady Gminy Ustka 

z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu oraz zawarcia umowy partnerskiej z Powiatem Słupskim  celu wspólnej 

realizacji inwestycji pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 110G na odcinku 

Krężołki – Starkowo (Gmina Ustka) 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka  

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 

 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka 

na lata 2018 – 2024. 
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Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok. 

 

Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 

 

 projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 



 

 

7 

 

doradców zawodowych i nauczycieli oddziałów przedszkolnych prowadzących 

zajęcia z dziećmi 5-letnimi w grupach mieszanych z dziećmi 6-letnimi zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Ustka. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania Szkole Podstawowej w Objeździe. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII.456.2018 Rady Gminy Ustka 

z dnia 26 stycznia 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
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obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu do 31 sierpnia 2031 roku, 

nieruchomości położonej w obrębie miasta Ustka przy ul. Darłowskiej 3b, 

stanowiącej własność Gminy Ustka.  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania kontroli                              

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka z dnia                                   

16 kwietnia 2018 roku. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały. 

 projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zabłocie, obręb 

Zalesin. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 

uchwały 

 

 

Ad. 3.   Działalność WOPR – sezon letni 2018. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w informację.  

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- wszyscy otrzymali informację. Czy są pytania i uwagi? 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

 

 Działalność WOPR – sezon letni 2018. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie                             

w/w sprawozdanie zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4.   Informacja z działalności Straży Gminnej. 
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- wszyscy otrzymali informację. Czy są pytania i uwagi? 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

 

 Informacja z działalności Straży Gminnej. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie                                       

w/w sprawozdanie zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 5.  Działalność Zakładu Usług Wodnych w kontekście nowych przepisów. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w informację.  

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- wszyscy otrzymali informację. Czy są pytania i uwagi? 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

 

 Działalność Zakładu Usług Wodnych w kontekście nowych przepisów. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie                                       

w/w sprawozdanie zgodnie z zał. Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6.  Analiza działalności Centrum Kultury za 2017 rok oraz przygotowania 

  do sezonu letniego 2018. 
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- wszyscy otrzymali informację. Czy są pytania i uwagi? 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

 

 Analiza działalności Centrum Kultury za 2017 rok oraz przygotowania do sezonu 

letniego 2018. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie                                       

w/w sprawozdanie zgodnie z zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 7.  CIT współpraca z LOT Ustka. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w informację.  

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- wszyscy otrzymali informację. Czy są pytania i uwagi? 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

 

 CIT współpraca z LOT Ustka. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie                                       

w/w sprawozdanie zgodnie z zał. Nr 5  do niniejszego protokołu. 

Ad. 8.  Organizacja wypoczynku letniego dzieci i młodzieży szkolnej. 

  

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
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- omówiła w/w informację.  

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- wszyscy otrzymali informację. Czy są pytania i uwagi? 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

 

 Organizacja wypoczynku letniego dzieci i młodzieży szkolnej. 

 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie                                       

w/w sprawozdanie zgodnie z zał. Nr 6  do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad. 9.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

 Wniosek: Pani /*/ wnosi o podjęcie działań mających na celu objęcie ochrona Alei 

Zakochanych w Dębinie.  

 

 Komisja opiniuje negatywnie wniosek.  

 

 

 Komenda Miejska Policji w Słupsku zwraca się z prośbą o rozważenie możliwości 

zwiększenia środków w kwocie 36.000, 00 zł na zabezpieczenie bezpieczeństwa i 

porządku publicznego na terenie Gminy Ustka w okresie sezonu letniego (koszt 

wyżywienia i zakwaterowania funkcjonariuszy skierowanych do pełnienia służby na 

terenie Gminy Ustka z innych jednostek Policji). 

 

 Komisja Budżetowa po rozpatrzeniu wniosku nie wyraża zgody na zwiększenie 

 środków.  

 

 

 Wniosek: /*/ zwraca się z prośbą o zakwalifikowanie /*/ do kategorii 

 „gospodarstwo domowe.” 

 

  Po opinii prawnej, Komisja opiniuje pozytywnie.  
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 Wniosek mieszkańców Grabno dotyczący przekazania w formie darowizny do 

 zasobów mienia komunalnego Gminy Ustka działek Nr 62/2 o pow. 0,1151 ha 

 i Nr 62/14 o powierzchni 0,0963 ha (działki położone wzdłuż ulicy Morskiej 

 w m. Grabno). 

 

  Komisja opiniuje pozytywnie wniosek.  

 

 

 Wniosek dotyczący sprawy nieodpłatnego przekazania przez właścicieli do 

 zasobów  mienia komunalnego Gminy działki drogowej oznaczonej                   

 Nr  44/4 o pow. 0,8178 ha,  położonej w obrębie geodezyjnym 

 Przewłoka. 

  

  Komisja Budżetowa opiniuje pozytywnie wniosek pod warunkiem  

  realizacji zadania w latach 2019 – 2022.  

 

 Wójt Gminy Ustka przestawia wnioski, które zostały zgłoszone przez  

 mieszkańców Gminy Ustka na zebraniach wiejskich, przeprowadzonych                        

 w kwietniu br.: 

  1. Rezygnacja z odbioru odpadów komunalnych z terenu nieruchomości,                                 

  na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

 

  2. Zmiana stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla   

  nieruchomości, na których  nie zamieszkują mieszkańcy. (firmy) 

 

  3. Maksymalne podniesienie stawki za odpady niesegregowane, aby                        

  z powstałej  nadwyżki dofinansować zakup pojemników na odpady dla  

  najbiedniejszych mieszkańców. 

 

   Komisja wnioskuje o pozostawienie stawek na dotychczasowym poziomie.  

 

 

 Miasto Ustka przesyła projekt z zapytaniem czy Gmina Ustka przystępuje do 

 wspólnego porozumienia i finansowania zadania polegającego na 

 sporządzeniu operatu uzdrowiskowego. 

 Komisja opiniuje negatywnie wniosek. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Poinformowała o: 

- podjęciu stanowiska w sprawie przebudowy drogi powiatowej nr 1112G Ustka - Gąbino, 
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- piśmie z Urzędu Morskiego z prośbą dofinansowanie - podzielenie się kosztami za 

czyszczenie molo, promenady w Rowach oraz zapłatę za oświetlenie. 

- możliwym szukaniu środków finansowych na wynajem pokoi dla ratowników WOPRu  w 

Rowach.  

Wspomniała o dofinansowaniu przedszkola /*/, aby zapewnić mieszkańcom gminy, takie 

same warunki płacowe funkcjonowania przedszkola publicznego.  

 

 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących pism: 

 

 

1. W dniu 19 kwietnia 2018 roku wpłynęła odpowiedź Pana /*/ na pismo 

dotyczące Uchwały Nr XXXIX.503.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 28 marca 2018 

roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana /*/, /*/ oraz /*/ z dnia 30 stycznia 2018 

roku.  

2. W dniu 19 kwietnia 2018 roku wpłynęła skarga Pana /*/ dotycząca strefy Klify 

Poddębskie – obszar Natura 2000 z roku 2011 oraz niszczenie krajobrazu 

chronionego, siedlisk przez wycinkę drzew i zasypywanie podmokłych terenów 

pozyskanym rodzimym gruntem z budowy ulic Sosnowej i Świerkowej oraz 

gruzem i śmieciami w Dębinie, koło Rowów.  

3. W dniu 20 kwietnia wpłynęło pismo Rady Sołeckiej m. Grabno z prośba                       

o ufundowanie nagrody za zajęcie I miejsca dla najlepszej gospodyni Gminy Ustka      

w konkursie „Pierogowy Zawrót Głowy.”  

4. W dniu 23 kwietnia 2018 roku wpłynęła uchwała Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 10 kwietnia 2018 roku w sprawie opinii                           

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Ustka za 2017 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami.  

5. W dniu 23 kwietnia 2018 roku wpłynęło przypomnienie Wojewody 

Pomorskiego o terminie składania oświadczeń majątkowych wg stanu na dzień                

31 grudnia 2017 roku.  

6. W dniu 25 kwietnia 2018 roku wpłynęło pismo Starosty Słupskiego w sprawie 

budowy drogi powiatowej nr 1112G na odcinku Wytowno – Przewłoka.   

7. W dniu 27 kwietnia 2018 roku wpłynęło pismo dyrektora /*/ z prośbą o 

zakwalifikowanie /*/ do kategorii „gospodarstwo domowe.”            

8. W dniu 07 maja 2018 roku wpłynął wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej                 

w Objeździe z prośbą o nadanie Szkole Podstawowej w Objeździe imienia               

„Ludzi Morza”.   

9. W dniu 10 maja 2018 roku wpłynęło pismo Starosty Słupskiego dotyczące 

wydania opinii w sprawie projektu Uchwały Rady powiatu Słupskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Powiatu Słupskiego na okręgi wyborcze, 
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ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

10.  W dniu 14 maja 2018 roku wpłynęło pismo Pani /*/ z prośbą o sporządzenie 

kserokopii protokołów Komisji Rewizyjnej dotyczącej skargi z dnia 06 lutego 2018 

roku.             

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

Jak wygląda sprawa z trasą R10? 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy   

Była zapowiedź dofinansowania całego partnerstwa kwotą 20 mln zł na wykonanie trasy 

dla 10 gmin. W tej chwili jest mowa o 13 mln zł. 30 maja br. odbędzie się spotkanie ze 

wszystkimi gminami, aby podjąć decyzję co robimy. Nasza gmina musiałaby teraz 

wyłożyć 4 mln zł na ścieżki rowerowe przez okres 3 lat ze środków własnych. W mojej 

ocenie są dużo ważniejsze zadania dla mieszkańców gminy, którzy przez 365 dni w roku 

mieszkają, niż ścieżki rowerowe i rady nie pozwolą na wyłożenie 4 mln zł. 

Zaproponowałam, aby poszukać pieniędzy zwiększających pule dofinansowania, albo 

znaleźć inne źródła realizacji poszczególnych odcinków.  

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godz. 1400  

zamknął  posiedzenie Komisji Rady Gminy.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

               Przewodniczył: 

           Przewodniczący Komisji 

Protokołowała               Stefan Gruszczyński 

Natalia Słatwińska 


